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证书编号：R197EnMS250470
兹 证 明
河北青和电力设备有限公司

统一社会信用代码：91130982MA0FG0LCXB
注册地址：河北省沧州市任丘市经济技术开发区石化路与泰山道交叉口西100米        邮编: 062550

经营地址：河北省沧州市任丘市经济技术开发区石化路与泰山道交叉口西100米        邮编: 062550

管理体系符合

GB/T 23331-2020/ISO 50001 : 2018《能源管理体系要求及使用指南》

&    标准要求

认证范围：
电力安全工器具（携带型短路接地线、安全工具柜、绝缘梯、安全带、标志牌、拉线保护套、防鸟设备、立式围栏）、铁附件的生产所涉及的能源管理活动

（综合能耗及能耗核算边界见附件）

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询

本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期：2025年02月13日                  

有效期至：2028年02月12日
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Add: Room 809, No. 8 Beisanhuan East Road, Chaoyang District, Beijing. ~ TEL (+86 10) 8225 2376









能源管理体系认证证书 附件
证书编号： ISC-E-2019-0251
综合能耗及能耗核算边界

	审核类型及时间
	能耗数据
	能耗核算边界

	初次认证


	
	

	第1次监督审核
	
	

	第2次监督审核
	
	



Registration No. R197EnMS250470
This is to certify that

Hebei Qinghe Electric Power Equipment Co., Ltd
The social credit code：91130982MA0FG0LCXB
Registered Address: 100 meters west of the intersection of Shihua Road and Taishan Road, Economic and Technological Development Zone, Renqiu City, Cangzhou, Hebei Province  
Audit Address: 100 meters west of the intersection of Shihua Road and Taishan Road, Economic and Technological Development Zone, Renqiu City, Cangzhou, Hebei Province 
Which is in conformity with

GB/T 23331-2020/ISO 50001 : 2018 

Energy management systems-Requirements with guidance for use 
This certificate covers the following scope of
Energy management activities involved in the production of power safety tools and instruments (portable short-circuit grounding wire, safety tool cabinet, insulated ladder safety belt, signboard, line protection sleeve, bird-proofing equipment, vertical fence), iron fittings.

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.
The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn) 

Issue      Date：2025-02-13         

    Expiration Date: 2028-02-12


能源管理体系认证证书
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证书二维码





Energy Management System Certificate
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Cert code








